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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:601 Kraftig ökning av klotter

Enligt statistik från Brottsförebyggande rådet gjordes 30 087 anmälningar om 
klotter under första kvartalet 2016. Det är mer än dubbelt så många som under 
samma period 2014, även för 2015 är siffran väldigt hög. Under större delen av 
2010-talet har antalet anmälningar om klotter under årets första kvartal legat 
runt 14 000. De senaste åren har dock anmälningarna ökat kraftigt.

Att efterhålla klotter är förvisso ett kommunalt ansvar. Rådande forskning gör 
gällande att klotter är en mild brottsform som dock ofta är inkörsporten till en 
vidare och grövre brottskarriär. Därför är det i högsta grad en nationell 
angelägenhet att dessa brott kan stävjas i tid.

Med anledning av senaste rapportering vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att stävja och vända trenden av 
illegalt klotter

………………………………………

Hans Rothenberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag
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